
Jaarverslag OC 2022-23

Beste ouders en verzorgers,

Met een geweldig eindejaarsfeest als afsluiter kijken wij heel tevreden terug op
2022-2023. Dit alles was nooit mogelijk geweest zonder de enthousiaste,
creatieve, geduldige en sportieve inzet van ouders en verzorgers, de leerlingen,
een mooie club vrijwilligers, het hele team van Montessori, de kinderraad en de
OC. Een mooie opbrengst voor ‘Make-a-Wish’ van bijna € 2.000,- en vooral vele
trotse en stralende gezichten; een resultaat waar iedereen trots op mag zijn.
Nog wat lesjes geleerd rondom de logistiek, maar dit is zeker voor herhaling
vatbaar. Dank aan iedereen die zich voor dit feest, maar ook gedurende de rest
van het jaar heeft ingezet.

De Breda Oudercommissie (BOC) sluit dit schooljaar af met dit jaarverslag. Met
als doel alle ondernomen activiteiten nog eens kort samen te vatten en vooruit
te blikken naar het nieuwe schooljaar.

Wij wensen jullie leesplezier met dit jaarverslag en fijne vakantie!

Sharon, Patricia, Maarten, David, Chris, Artan, Peter, Sofie, Marlous en Anne Marie
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I. Waarom is er een oudercommissie?
Onze missie is samen met ouders, verzorgers en het team activiteiten te realiseren
voor alle kinderen, die het naar school gaan leuker maken.

Montessori+ kent twee locaties: Breda en Prinsenbeek. Beide locaties hebben een eigen
oudercommissie, die waar relevant zoveel mogelijk samenwerken. Onze
oudercommissie is als stichting ingeschreven bij de Kamer van Koophandel (KVK) en het
dagelijks bestuur bestaat uit: secretaris, penningmeester en voorzitter.

Wij organiseren activiteiten die voor leerlingen en ouders belangrijk zijn en die we met
de school hebben afgesproken. Deze maken het naar school gaan voor de kinderen
alleen maar leuker. Ons uitgangspunt is daarbij steeds dat de ouderbijdrage ten goede
komt aan alle kinderen.

Taken
a) Realiseren activiteiten die het naar school gaan van de kinderen leuker maken en

voor kinderen en ouders belangrijk zijn

b) Beheer vrijwillige ouderbijdragen die ALLE kinderen ten goede komen

c) Signalerende functie naar de directie, het team en de medezeggenschapsraad (MR)

Financiën
Onze begroting is gebaseerd op de jaarlijkse vrijwillige ouderbijdrage aan de Stichting
BOC. De belangrijkste bijdragen zijn, tuin- en plein, feesten en sportactiviteiten.
Daarnaast is er nauw overleg met school over investeringen die vanuit school niet
kunnen worden gedragen, maar belangrijk zijn voor de school in haar geheel, denk
hierbij aan, materialen voor het plein, boeken voor de bibliotheek of hesjes. Dit soort
‘duurzame investeringen’ zijn ook onderdeel van de budgetlijnen.

Er zijn twee grote verschillen met voorgaande jaren. Dit jaar is de ouderbijdrage naar
beneden bijgesteld en is er een QR- code gemaakt voor de betaling. Het grote verschil
met voorgaande jaren in de uitgaven, is dat IPC uit het OC-budget is komen te vervallen.
School neemt deze kosten op zich. Het programma staat nu en het zal helemaal in het
reguliere programma geïntegreerd worden. De input en begeleiding door ouders en
verzorgers blijft welkom en nodig. Het IPC programma zal worden gedeeld aan het
begin van het schooljaar.
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OC team
De OC bestond dit jaar uit Maarten, Chris, Sharon, David, Artan, Peter en Anne Marie en
Patricia als leerkracht en eventplanner. Peter is dit jaar als eerste ‘opa’ toegetreden.
Naast zijn enthousiaste inzet voor school is hij lid van Wijkraad Boeimeer, een mooie
plus. Ook Artan is nieuw toegetreden dit jaar. Met zijn kennis van cijfertjes en een zoon
in het HB een geweldige aanvulling voor de OC.

David sluit dit jaar zijn tijd bij de Montessori af. Hij stond samen met Sharon aan de wieg
van IPC-programmering en heeft ook op het plein zichtbare sporen na gelaten. Maarten
heeft zijn jaar, ondanks verhuizing, afgerond. Typisch Maarten, die zich met hart en ziel
kan storten op activiteiten, zoals de Singelloop. Bedankt Maarten en David!

Vanaf het volgende schooljaar neemt Sofie Benneheij de functie van secretaris over van
Maarten. Met een dochter in de onderbouw en een geweldige motivatie een mooie
versterking van het team. Sharon deed voorheen IPC en zal zich komend jaar inzetten
voor de tuin en het plein. Tot slot mogen wij sinds deze week Marlous verwelkomen,
een actieve klassenouder, die perfect past bij de sportcommissie. Welkom!

Overlegstructuur
De OC overlegt op 5 reguliere overlegmomenten waarin ieder jaar naast de activiteiten
de volgende onderwerpen worden vastgelegd:

 Vaststellen budget/plan startend schooljaar
 Vaststellen jaarrekening en kascontrole voorafgaand schooljaar
 Vaststellen ouderbijdrage
 Opstellen concept budget/plan volgend schooljaar

Wilt u een keer een overleg bijwonen: laat het ons weten door een mail te sturen naar
ocmontessoribreda@outlook.com – u bent van harte welkom. De data voor 2023-2024
komen in de schoolkalender te staan.

Pagina 3 van 5



Jaarverslag OC 2022-23

II. Resultaten 2022-2023
IPC staat niet meer op onze agenda, maar sport is erbij gekomen. Hieronder de kern
activiteiten van het afgelopen jaar.

 Evenementen
Het eindejaarsfeest was een knaller. Letterlijk en figuurlijk, want de popcorn
machine die dit jaar haar intreden heeft gedaan zorgde voor een feestelijk
achtergrondgeluid. De machine heeft zo meerdere keren haar rol vervuld, een
mooie aanwinst.

De feestcommissie heeft zoals ieder jaar weer bijgedragen aan het Sintfeest. Kerst is
dit jaar met een waar gala gevierd, waar iedereen prachtig mooi gekleed heeft
kunnen genieten van disco, weerwolven of film. In de klas is er gezellig samen
genoten van een kerstontbijt. Er is weer goed uitgepakt met carnaval; hossen en
springen in de mooiste creaties zorgt voor een feestelijk moment in het jaar. Tot slot
mocht er weer in het Chassé worden opgetreden, met een fotobooth om
herinneringen vast te leggen. Op school is de groepsdag op unieke wijze per klas
ingevuld met een kleine financiële ondersteuning vanuit de OC.

 Sport

Dit jaar was het eerste jaar voor de sportcommissie. De start van het sportieve jaar
is afgetrapt met de Singelloop. De sportdag en de avondvierdaagse in Boeimeer zijn
ook onderdeel van deze commissie.

 Groen- en tuincommissie
Het plein is de afgelopen jaren behoorlijk aangepast. Er ligt nu een hele mooie basis,
waar ook dit jaar aanvullingen op zijn gedaan, zoals het planten van nieuwe planten
en zelfs enkele bomen.

 Betrokkenheid -signalerende functie
De OC fungeert als klankbord voor diverse onderwerpen. Er is een nauwe
samenwerking met school en ook de input van de kinderraad wordt meegenomen.
Daarnaast heeft de OC afstemming met Prinsenbeek en de MR gezocht.
Verkeersveiligheid is nu volledig bij school komen te liggen, dit ook gezien de grote
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herinrichting van de straat die aangekondigd is. School houdt u hiervan op de
hoogte. De OC blijft zich waar mogelijk zich inzetten voor een veilige omgeving. Wij
vragen ouders nadrukkelijk om op veilige locaties te parkeren op loopafstand van
school, om zo de druk te verlagen. Hiervoor is een kaart gemaakt met locaties waar
je kunt parkeren. Deze zal ook begin volgend jaar weer worden gedeeld.

 Overige organisatie kosten
Tenslotte besteden we maximaal 3% van de vastgestelde ouderbijdrage aan kosten
als de bankrekening, correcte registratie van de Stichting bij de KVK en andere
noodzakelijke organisatie kosten. Verder valt onder de post overig ook de bijdrage
voor groep 8, die in het Chassé na een pracht optreden op de foto konden.

III. Speerpunten 2023-2024

Ruimte voor de commissies om zich te ontwikkelen
De OC bestaat uit het bestuur (voorzitter, secretaris en penningmeester) en de
commissie voorzitters. De OC functies nemen ongeveer 5 uur per maand in beslag.
Het bestuur onderhoudt relaties met directie, MT, MR, kinderraad en zorgt voor de
signalerende functie. De commissie voorzitter richt zich op de activiteiten van zijn/
haar commissie en zorgt voor afstemming met school en het bestuur van de OC op dit
onderwerp. Daarnaast denken de voorzitters mee met de OC en koppelen ze input van
vrijwilligers terug.

De feestcommissie wil dit jaar de trend voortzetten en feesten organiseren die zo goed
mogelijk aansluiten op de wensen van de kinderen, die betrokkenheid bevorderen en
die passen binnen de gedachtegang van de school. Hierin speelt ook de kinderraad een
rol met de inbreng van ideeën. Chris is komend jaar nog voorzitter en werkt samen met
Patricia op dit onderwerp.

De sportcommissie bestaat uit een OC lid en Noor (leerkracht LO). Het aantal
activiteiten is nog beperkt, maar wij zien ernaar uit deze commissie te laten groeien.

De tuin- en pleincommissie werkt samen met meerdere vrijwilligers die zich met name
inzetten voor het bijhouden van de moestuin. Voor volgend jaar ligt al een plan klaar,
met onder andere het opzetten van een schuur en het bijhouden van de moestuin, dus
de handen kunnen weer uit de mouwen! Sharon zal dit jaar deze functie vervullen, zij
werkt samen met juffrouw Maaike.

Nieuwe mensen werving in 2023-2024
Aan het eind van dit jaar komen er twee functies vrij: voorzitter van het bestuur en van
de voorzitter tuin- en plein commissie. Dus heb je interesse? Neem contact met ons op
oc.breda@montessoriplus.nl en kom eens een vergadering kijken. Verder zijn
vrijwilligers altijd welkom. Neem contact op met de voorzitters van de commissies,
leerkrachten of klassenouders als je zin hebt mee te doen! Alvast dank!
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